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V Mořinské ulici probíhaly práce až
do večerních hodin, takže úplné omezení 
provozu trvalo jen jeden den. Díky všem 
obyvatelům obce za trpělivost při 
rekonstrukci ulice.

Do konce roku se můžeme těšit na nové  
nádoby na tříděný odpad. Budeme rozvážet  
do každé domácnosti s trvalým pobytem 
v obci. Informace sledujte na stránkách obce,  
na facebooku a v mobilním rozhlase (SMS).

Dokončena rekonstrukce v ulici Mořinská Popelnice na tříděný odpad 
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OBSAH SLOVO STAROSTY

Milí sousedé,
s radostí se k vám obracím slovem starosty, abych vám 

přinesl novinky a informace o dění v naší obci.
Na začátek bych chtěl upřímně poděkovat všem za vaši 

trpělivost a pochopení v souvislosti s probíhajícími staveb-
ními pracemi v ulici Mořinská. 

Stavbu se nám nakonec podařilo dokončit i včetně povr-
chu chodníku z žulových kostek. Původně jsme ho plánovali 
realizovat až v dalších letech, ale s ohledem na úsporu ná-
kladů během výstavby jsme se do toho mohli pustit již letos. 
Zároveň doufáme, že nám na stavbu vyjde žádost o dotaci 
z fondu Evropské unie.

Víme, že vám to působí určité nepohodlí a omezení, 
ale jsem si jist, že výsledek bude stát za to. Naším cílem je 
zajistit bezpečnější prostředí pro chodce a opravu povrchu 
této frekventované ulice.

Rádi bychom také ocenili, že se nám podařilo začlenit 
do této stavby novou dešťovou kanalizaci, což pomůže efek-
tivněji řešit problémy s odvodněním v obci.

Na jaře pak na vzniklých předzahrádkách vysadíme 
květiny tak jako v celé obci, abychom zkrášlili naše prostředí 

a vytvořili příjemné místo pro vás všechny. Na tuto vý-
sadbu jsme dostali velmi štědrý dar od jednoho z našich 
místních občanů, a za to mu patří velký dík.

Nyní se soustředíme na další důležitý projekt, a to na ka-
nalizaci na Rovinách. Práce na projektové dokumentaci jsou 
v plném proudu a brzy bychom měli podat žádost o stavební 
povolení. Věříme, že začátkem roku se nám podaří vyřešit 
problematiku mrtvých spoluvlastníků na rovinské návsi, 
a tak vydání povolení v příštím roce nebude stát nic v cestě. 
Jsme připraveni ihned poté zadat ke zpracování projekt pro 
realizaci stavby a vysoutěžit dodavatele, což bude zvyšovat 
naše šance při získávání dotací.

Na začátku roku nás také čeká mnoho změn v likvidaci 
odpadu. Odpovědné nakládání s odpady šetří nejen naše 
životní prostředí, ale také naše peněženky. Čím víc budeme 
třídit a čím méně budeme produkovat směsného odpadu, 
tím méně budeme platit. Ze zkušeností vyplývá, že stále 
se najde v popelnicích spousta zahradního odpadu, který 
tam nepatří. 

Prosím, odkládejte odpad ze zahrady do komposterů 
nebo do připravených kontejnerů na bioodpad.

Moc děkujeme za vaši trpělivost, spolupráci a podporu 
při těchto projektech, které nám umožňují zlepšovat kvalitu 
života v naší obci. Společně dokážeme dosáhnout výrazněj-
ších výsledků a vytvořit lepší místo pro nás všechny.

Tomáš Snopek
starosta obce
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DVĚ NÁDOBY DO KAŽDÉ DOMÁCNOSTI
Blíží se Vánoce, a tak pro vás máme netradiční dárek. 

Díky projektu podpořenému z fondu Evropské unie do-
stane každá domácnost s trvalým pobytem v obci, která 
platí poplatky za odpad, zapůjčeny dvě nádoby ve velikosti 
120 nebo 240 litrů. Obě nádoby budou černé a lišit se budou 
pouze barvou „uší“.

Nádoba s modrýma ušima bude určena na papír. Do ná-
doby se žlutýma ušima budete ukládat plasty, drobné kovy 
a nápojové kartony (tetra Pak). 

Čeká nás distribuce více než tisíce nádob, takže to bude 
náročná logistická operace. Přesné datum naskladnění 
zatím nevíme, ale očekáváme, že nádoby dorazí v průběhu 
měsíce listopadu. Nádoby budeme v určené dny rozvážet 
do jednotlivých ulic, vy si je oproti podpisu převezmete. 
Přesný datum rozvozu zveřejníme na webu, sociálních 
sítích a budeme vás informovat SMSkami a e-maily. 

Každá nádoba bude očipována, potřebujeme mít evido-
váno, komu jsme předali kterou nádobu, protože nádoby 
zůstanou v majetku naší svozové společnosti POBERO. 

OD LEDNA 2024 SVOZ TŘÍDĚNÉHO  
ODPADU JINAK 

Od ledna 2024 bude probíhat svoz tříděného odpa-
du z domácností tak, že jedenkrát měsíčně bude svozová 
společnost POBERO vyvážet nádoby na papír a jedenkrát 
měsíčně budou vyváženy plasty, kovy a nápojové kartony. 

Jednáme o tom, aby svozy probíhaly v pondělí, stejně jako 
je tomu u komunálního odpadu, takže by pak svozy mohly 
mít následující frekvenci:
– 1. týden: svážíme směsný odpad 
– 2. týden: svážíme plasty, kovy, nápojové kartony
– 3. týden: svážíme směsný odpad
– 4. týden: svážíme papír

Od ledna 2024 tak přestane fungovat svoz tříděného 
odpadu v pytlích každý druhý týden. Pytle dále nebudeme 
vydávat ani domácnostem s trvalým pobytem, ani chatařům. 

SE SKLEM NADÁLE DO VELKÝCH  
KONTEJNERŮ

Jediný druh tříděného odpadu, který nebudeme svá-
žet z domácností, je sklo. Sklo budeme i nadále odkládat 
do velkých kontejnerů, jejichž počet máme v plánu rozši-
řovat. Naopak snížíme počet velkých kontejnerů na papír 
a plast ve velkých sběrných hnízdech za obecním úřadem 
i na Rovinách. 

 
KONTEJNERY NA PLAST A PAPÍR  
NERUŠÍME

Rozhodně nebudeme rušit velké kontejnery na papír 
a plast, naopak – chceme v obci vytvořit ještě několik ma-
lých míst s jedním kontejnerem na papír, jedním na plast 
a jedním na sklo. A to zejména proto, že každý občas máme 
větší množství papíru či plastů (obaly od nábytku, elek-
troniky), které se do nádob u domu svážených jedenkrát 
měsíčně nevejde.

DALŠÍ INFORMACE V PROSINCOVÉM 
ZPRAVODAJI

Chceme vás se změnami, které nás od nového roku 
v oblasti odpadů čekají, seznámit co nejdříve. Zároveň 
ale ještě nemáme všechny důležité informace – kdy bude-
me distribuovat nádoby a které dny bude probíhat v roce 
2024 svoz odpadů. Další detaily proto přineseme v prosin-
covém vydání Zpravodaje.

Co je důležité – výše poplatků za odpady se v naší obci 
v roce 2024 nebude měnit, ceny zůstávají stejné jako v roce 
2023. 

T E X T:  J I Ř Í  K R ÁT K Ý,  T O M Á Š S N O P E K 

Dali jsme si cíl zvyšovat podíl vytříděného odpadu. Jednak je to ekologické a také je to 
ekonomické – cena za skládkování směsného odpadu každým rokem roste. Největší úspěch 
třídění má, když mají lidé nádoby na tříděný odpad přímo v domácnosti. V průběhu listo-
padu a prosince budeme distribuovat do každé domácnosti dvě nádoby – jednu na papír 
a druhou na plast, kovy a nápojové kartony. Od ledna 2024 budeme tříděný odpad svážet 
z domácností jedenkrát měsíčně. Nový systém nahradí dosavadní svoz tříděného odpadu 
v pytlích. Poplatek za odpad zůstane v roce 2024 ve stejné výši jako v roce 2023. 

VELKÉ ZMĚNY V ODPADECH OD LEDNA 2024 

Nádoby, které vám budeme předávat, jsou černé 
a druh odpadu vyznačujeme pouze barvou „uší“.
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PRIORITY PRO ROK 2024
V příštím roce se budeme intenzivně věnovat přípravě 

klíčových projektů – tedy zpracování projektových doku-
mentací, zajišťování stavebních povolení pro:

–   Kanalizaci na Rovinách – klíčový projekt, který odka-
nalizuje Rovina do řevnické ČOV.

–   Rozšíření kapacity třebaňské čističky odpadních 
vod. Stávající kapacita bude po připojení všech domů  
z II. etapy kanalizace naplněna, musíme urychleně pra-
covat na intenzifikaci.

–   Nezávislý zdroj vody pro obec – projektujeme způsob 
úpravy vody.

– Budeme řešit napojení na stávající vodovod.

–   Zklidnění dopravy – parkoviště K+R, trvalá autobusová 
zastávka U Kapličky, projektování vjezdových bran, kři-
žovatek, chodníků.

–   Multifunkční dům a hasičská zbrojnice – chceme být 
připraveni, pokud budou otevřeny vhodné dotační tituly.

Celkové náklady na přípravu těchto projektů jsou na-
plánovány ve výši 4.640.000 Kč.

V roce 2024 také počítáme s realizací projektů:

–   Opatření pro odvod dešťové vody v ulici Formanská 
(odhad 500.000 Kč)

–   Rekonstrukce povrchů ulic (rozpočtováno 2.000.000 Kč)

–   Úprava zahrady mateřské školy (rozpočtováno 
300.000 Kč)

PRIORITY PRO ROKY 2025–2028
V dalších letech v rozpočtovém výhledu počítáme  

s realizací následujících projektů:

–  Vodovod III. etapa

–  Kanalizace Rovina

–  Rozšíření kapacity ČOV

–  Nezávislý zdroj vody

–  Trvalá autobusová zastávka U Kapličky

–  Parkoviště K+R u lávky

–  Multifunkční úřad

–  Zajištění kapacity ZŠ (společný projekt svazku obcí, pří-
padně podíl na spolufinancování projektu rozšíření naší 
spádové ZŠ v Řevnicích)

–  Opravy povrchů ulic – pokračování dle priorit stanove-
ných finančním výborem.

 
Rozpočtový výhled je velmi hrubým plánem, který jis-

tě dozná změn, ale potřebujeme jej mít, abychom mohli 
rozvrhnout největší investice v čase. Pokud budeme bu-
dovat kapacitu ZŠ (ať už ve svazku obcí nebo ve spolupráci 
s Řevnicemi) a zároveň budeme realizovat Multifunkční 
úřad či hasičskou zbrojnici, budeme nuceni využít na spo-
lufinancování těchto projektů úvěr. Naším cílem je ma-
ximálně využít evropských dotačních programů, dokud 
jsou k dispozici.

 

Možnost využívání kontejnerů na bioodpad v tomto 
roce je plánovaná do konce listopadu. Pokud by se výraz-
ně zhoršilo počasí, bude kompostárna v Letech uzavřena 
dříve. Budeme vás včas informovat.

Opět bude možnost využívat biokontejnery od jara 
příštího roku. 

T E X T:  J I Ř Í  K R ÁT K Ý,  T O M Á Š S N O P E K ,  T O M Á Š H A N Č 

T E X T:  J A N A P E C H A RO VÁ 

V rámci finančního plánování se díváme hodně dopředu, protože nás čekají náročné  
projekty a potřebujeme na ně mít zdroje. Proto jsme aktualizovali rozpočtový výhled  
až do roku 2028.

Končí možnost využívání zelených kontejnerů na bioodpad.

ROZPOČTOVÝ VÝHLED NA ROKY 2024 –2028 

KONTEJNERY NA BIOODPAD
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MIKINA „SRDCOVKA“
Pánská mikina v minimalistickém designu s kapucí a klo-
kankou, vyrobená v ČR jen pro Hlásnou Třebaň a Rovina ze 
značkového materiálu s certifikací oeko-tex standart 100.
Skladem velikosti: L, XL, XXL (ostatní velikosti na objed-
návku), Barva: mentolově zelená, Materiál: 65 % bavlna, 
35 % PES, Střih COMFORT FIT zajistí maximální volnost 
pohybu a pohodlné nošení.
Naše „srdcovka“ je vytištěna 3D tiskem na líci, na kapuci je 
vyveden nápis HT+R. Stylový kousek na chladnější večery.
Cena: 1.300,- Kč
Zakoupit můžete na  obecním úřadě, možná platba  
v hotovosti nebo kartou.

INFORMACE Z ÚŘADU

T E X T:  J I Ř Í  K R ÁT K Ý,  M Í S T O S TA RO S TA 

PROGRAM HLÁSNÁ TŘEBAŇ A ROVINA SOBĚ ZÍSKAL 
UŽ 132.500 Kč 

V červenci jsme vyhlásili program Hlásná Třebaň a Ro-
vina sobě, který umožňuje lidem přispívat na zkrášlení 
obce. Díky vaší pomoci máme na kontě programu ke konci 
roku celkem 132.500 Kč. Řada dárců svoje příspěvky přímo 
určila na konkrétní místa, takže díky vašim příspěvkům 
budeme například vysazovat zeleň v aktuálně dokončené 
ulici Mořinská. Děkujeme!

JAK SE MŮŽETE ZAPOJIT DO PROGRAMU?

A.  Pomocí QR platby ve vaší bankovní aplikaci můžete 
přispět hned, stačí doplnit částku a vaše jméno a kon-
takt do zprávy pro příjemce. 

My se s Vámi následně spojíme a dohod-
neme vystavení potvrzení o daru atp.

B.  Dáte nám vědět, že máte zájem se 
do  programu zapojit – e-mailem 
(sobe@hlasnatreban.cz), telefonicky 
(311 681 101). 

Ozveme se vám co nejdříve a dohodneme detaily, uzavřeme 
darovací smlouvu.

T E X T:  J I Ř Í  K R ÁT K Ý,  M Í S T O S TA RO S TA 

MIKINA V OBECNÍM BRANDU JE NYNÍ K PRODEJI

Hlásná Třebaň a Rovina jsou naší „srdcovkou“. Značku „srd-
covku“ jsme vymysleli, abyste rychle poznali, že s vámi komu-
nikuje Obec Hlásná Třebaň. Srdcovku najdete na plakátech 
nebo příspěvcích na sociálních sítích a nově i na oblečení.

Ve spolupráci s českým výrobcem oblečení Rejoice Flowers 
Manufactory pro vás přinášíme limitovanou edici oblečení 
s naší „srdcovkou“. Oblečení jsme nechali ušít v malé sérii 
a prodáváme jej za nákladovou cenu.

Při dohledu nad dodržováním rychlosti v obcích ve slu-
žebním obvodu MP bylo v měsíci září odhaleno celkem 
69 přestupků. Při překročení rychlosti v obci o 40 a více 
km/h byl odhalen 1 přestupek (1x Řitka), o 30 km/h 

a více bylo odhaleno 12 přestupků (1x Lety, 4x Dobři-
chovice, 7x Řitka) a u překročení o méně než 20 km/h bylo 
odhaleno 56 přestupků (17x Řevnice, 8x Dobřichovice,  
16x Řitka, 8x Lety, 2x Hl. Třebaň, 5x Všenory).

T E X T:  J A N A J A N O U T O VÁ ,  M P Ř E V N I C E 

Měření rychlosti v obcích

ČINNOST MP ŘEVNICE 
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ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

DĚJE SE KOLEM NÁS 
T E X T:  K L Á R A KO VA Ř Í KO VÁ ,  M I L O S L AVA S N O P E K
F O T O : K L Á R A KO VA Ř Í KO VÁ ,  M I L O S L AVA S N O P E K ,  A RC H I V D O B RO V O L N Í K Ů,  S P O L K Ů A  O B C Í

NAŠE SOUSEDKA OSLAVILA  
NEUVĚŘITELNÝCH 100 LET

V říjnu oslavila 100 let naše sousedka paní Svatava 
Cabalková z Hlásné Třebaně. Za obec Hlásná Třebaň 
jí přišel pogratulovat osobně starosta Tomáš Snopek 
s místostarostou Jiřím Krátkým a předali ji dárkový koš 
dobrot a samozřejmě kytičku pro radost.

Paní Cabalková pracovala jako restaurátorka textilu 
v Muzeum hlavního města Prahy a jejíma rukama prošly 
mimo jiné šaty Rudolfa II. či Tycha de Brahe. O vitalitě 
oslavenkyně svědčí fakt, že ještě v 85 letech pracovala 
v Muzeu Kampa.

Její muž zakládal v 50. letech v Nových Moravcích 
továrnu na chladničky, jež nesly jeho jméno CAbálek
-LEXa - CALEX.

Paní Cabalkové přejeme pevné zdraví.

CYKLOSTEZKA ZE SRBSKA DO BEROUNA 
JE OPĚT PRŮJEZDNÁ

Po opravě povrchu cyklostezky na levém břehu Be-
rounky je opět cesta průjezdná. Náklady na opravu se 
vyšplhaly téměř k 2,5 mil. Kč a zahrnovaly především 
opravy nezpevněných cest, částečný asfalt a zničená 
místa, která využívají nejen sportovci pro svůj sport, 
ale také obyvatelé přilehlých domů. 

 

TRAŤ MEZI KARLŠTEJNEM  
A BEROUNEM SE OPRAVUJE

Předmětem stavby je optimalizace trati č. 171 (Pra-
ha–Beroun) v úseku Karlštejn–Beroun, který zahrnuje 
rekonstrukci zastávky Srbsko, mezistaničního úseku 
i řešení prostoru zasaženého skalním řícením u obce 
Tetín. Zastávka Srbsko dostane dvě nová nástupiště 
s výškou 550 mm nad kolejí. Součástí stavby je také 
vybudování nové odbočky Lom, která se bude nachá-
zet přibližně v polovině mezistaničního úseku. Cílem 
stavby je zvýšení traťové rychlosti až na 140 km/h, 
zkapacitnění trati a zvýšení bezpečnosti železničního 
provozu. Nová odbočka Lom pomůže zejména při vý-
lukách a mimořádných situacích. Stavba byla zahájena 
v říjnu 2023 a měla by trvat přibližně do roku 2026. 
Sledujte proto případné výlukové řády ze směru Karl-
štejn–Beroun a zpět.

Máte snímek obce a okolí, o který se s námi 
chcete podělit? 
Pošlete nám ho v min. velikosti 1,5 MB 
s krátkým popisem a datem vzniku 
na zpravodaj@hlasnatreban.cz
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ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

T E X T:   P Ř I P R AV I L A M I L O S L AVA S N O P E K A  J I T K A Š V E C O VÁ
F O T O :  J I T K A Š V E C O VÁ

Titulem „Babička roku 2023“ se může nyní pochlubit naše sousedka Jitka Švecová. 
Právem si odnesla v krajském kole Středočeského kraje 1. místo v soutěži Babička roku. 
Suverénně vyhrála, a tím si vysloužila i postup do celorepublikového finále, které 
proběhlo 24. října v Olomouci. Tam se Jitka umístila na krásném 3. místě, kde soutěžilo 
14 babiček z celé republiky. Den seniorů, který připadá na 1. října, tak slavnostně prožila 
nejenom Jitka, ale i její kamarádky, které ji na obou soutěžích doprovázely.  
Jak to probíhalo na obou soutěžích, se teď ptám „Babičky roku“ Jitky. 

BABIČKOU ROKU JE JITKA ŠVECOVÁ

Ahoj Jitko, veliká gratulace k takovému úspěchu. Pověz nám, 
jak Tě vůbec napadlo se do soutěže přihlásit?

Na Babičku roku mě přihlásil Miloš Vais, předseda 
Středočeského klubu seniorů, když mne poznal na Me-
zinárodních závodech seniorů v Kladně. Tak jsem sou-
hlasila, neboť se nestydím, a vlastně jsem byla zvědavá, 
co to vůbec obnáší. 

Jak ses připravovala na soutěž a co jsi měla za úkol předvést 
na pódiu?

Na soutěž jsem poprosila moji kamarádku Jitku Ja-
kubíkovou z Rejkovic, která chodí s námi zpívat a hrát 
na kytaru, aby mne doprovodila. Věděla jsem hned, že 
zazpívám Japonečku, protože máme na to krásné oble-
čení (už jsme jako Japonečky vystupovaly Na Trubačích 
s Holkama v rozpuku). 

A na promenádu jsem si vzala kroj, který jsme si 
samy šily, a na písničku „Až já budu velká“ jsem si půjčila 
mikrofon od pana Hrona, který soutěž uváděl, a hned 
jsem věděla, že si trošku zaskotačím. 

Takže na píseň „Až já budu velká“ jsem si text upravila 
takto: „Až já budu velká, to vlastně už jsem, bude ze mne 
selka, no to tedy nebude, přijďte k nám já Vám dám - nic 
Vám nedám, plný krajáč mléka a ještě Vám dám ochutnat 
naše výborné karlštejnské vínečko.“ No a byl aplaus, až 
jsem z toho byla překvapená. Protože ostatní účastnice 
na promenádě jen prošly pódium a nic. Tak jsem lidi 
v obecenstvu asi trošku naladila na legraci.

Co bylo pro tebe nejtěžší a co nejlehčí? Měla jsi trému?
Nic pro mě není těžké, nestydím se a trému taky 

nemám, v tom to je. 

Kolik soutěžilo babiček v krajském kole a kolik Vás bylo 
v celorepublikovém?

Bylo celkem 10 babiček z celého Středočeského kraje. 
Ve finále nás soutěžilo 14 babiček. 14 krajů – 14 babiček.

 

Jaké jsi měla pocity a dojmy ze soutěží?
Po každém mém vystoupení jsem se cítila výborně, 

neboť jsem se bavila hlavně já, a když jsem viděla ten 
ohlas diváků, tak to byl opravdu prima pocit. Musím říct, 
že mě velice zaujal pan Vladimír Hron, to je úžasný ko-
mentátor. Jednak je velmi pohotový a reaguje na malič-
kost, a to se mi moc líbilo. Když jsem s ním měla úvodní 
rozhovor, tak obecenstvu řekl: „Mám tady poznámku, 
že ráda zpíváte Evu Olmerovou a Jitku Vrbovou, protože 
kouříte a máte už hlas jako ony, tak si dáme “Čekej tiše“! 
A to byl gól, pan Hron začal zpívat a já se hned připojila 
a písničku jsem dozpívala. A potlesk byl ohromný. Cítila 
jsem se jako „hvězda“. 

Kdo ti fandil? Neuniklo mně, že s Tebou jely kamarádky 
a fandily Ti.

Fandila mě parta kamarádů a přátel, jednak celá dvě 
družstva z Mezinárodních soutěží seniorů a pak ještě 
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další kamarádi. Obsazeny byly dva stoly a tak to byl ná-
řez. Musím říct, že jsem tam měla fakt nejvíce fanoušků. 

Co si ze soutěží odnášíš? 
Ze soutěží mám hezký pocit, příjemná byla i gratu-

lace radního Středočeského kraje pro oblast sociálních 
věcí, velmi krásný a milý člověk. Padla i pusa. 

Jitko, vyhrála jsi krajské kolo a ve finále ses umístila na krás-
ném 3. místě. Jak se nyní cítíš? Jaké máš dojmy? 

Já jsem to umístění v obou soutěžích vůbec nečekala 
a jsem dojatá. Děkuji všem, kteří mně fandili. Na obou 
soutěžích panovala parádní atmosféra. Mezi babičkami 
nebyla žádná rivalita a vše bylo neskutečný. 

Podělíš se s námi, co jsi za krásná místa obdržela?
Upřímně jsem dojatá, dostala jsem voucher na we-

llness, takže vyrazím někdy na pořádný relax. Samo-
zřejmě spoustu květin a takové krásné těžítko s logem 
Babička roku 2023 a nesmím zapomenout na korunku. 
A sluší mě, ukážu se v ní ve Třebani a to budete koukat!

Jak si své umístění oslavila? 

Slavili jsme s přáteli jako vždy u vínečka bílého, po-
vídali a vstřebávali krásnou atmosféru, za kterou moc 
všem děkuji.

Neskutečná energie naší sousedky Jitky mě neustále 
překvapuje, kdykoliv se s ní setkám. Jitka je snad pří-
rodní úkaz, který umí žíti v krásném seniorském věku, 
a za tuto energii, kterou nám předává, jí děkuji. Gratuluji 
k úspěchu a těšíme se, co nám nachystáš v dalším roce. 
Užij si patřičné kralování „Babičky roku 2023“.

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

T E X T:  P E T R S T Ý B L O
F O T O : T O M Á Š T I C H Ý,  S P R ÁVA C H KO Č E S K Ý K R A S

Mordovka na Rovinách

OKÉNKO DO PŘÍRODY

Mordovka na Rovinách je skutečně velká rarita!
Před pár měsíci jsem tu psal o pikritové stráňce 

nad silnicí na kraji Rovin, kde se vyskytuje vzácná 
kapradina podmrvka. Výpravy botaniků, které na toto 
unikátní místo čas od času zamíří, tu však v sousedství 
podmrvky objevily další, neméně vzácnou rostlinu. 
Jmenuje se mordovka písečná. Podmrvka, mordovka 
– kam na ty názvy naši botanici chodí? Mordovka je 

u nás kriticky ohroženým druhem a je rovněž uvedena 
v Červené knize. Sporadicky se vyskytuje na prosluně-
ných jižních skalnatých stráních v Českém středoho-
ří, v našem krasu a v kaňonu Vltavy. Na Moravě pak 
na Pálavě či Znojemsku. Zajímavé je, že jde o parazitic-
kou rostlinu, která vyroste pouze a jedině na pelyňku 
ladním. Kde tento pelyněk není, není ani mordovka. 
Mordovka může být vysoká až 40 cm. 
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ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

T E X T:  H E L E N A C Í S A ŘO VÁ A  J A N A F E N I KO VÁ
F O T O : J A N A F E N I KO VÁ

Informace z osadního výboru

MATEŘSKÁ ŠKOLA

KOŤÁTKA
Měsíc září probíhal ve školce v duchu adaptace. Děti 

si pomalu zvykají na školku, nový režim, činnosti i paní 
učitelky. Vytváříme si a učíme se pravidla, která se ná-
sledně snažíme respektovat a dodržovat. V září za námi 
přijelo divadélko Krasohled s pohádkou „Příhody psíka 
Kubíka“, na které jsme se sešli i se školou Hlásek v so-
kolovně. 

Ve třídě Koťátek začínáme pozvolna pracovat s cen-
try aktivit, které jsme si zatím vyzkoušeli při tématu 
o podzimu. V následujících dnech nás navštíví diva-
délko s pohádkou o medvědech, dále paní logopedka, 
která provede logopedickou depistáž, a také plánujeme 
halloweenskou akci pro děti a rodiče.

MYŠKY
Adaptace u nových dětí trvá déle, a to vinou větší 

nemocnosti dětí. Všichni si zvykáme na nové prostředí 
třídy, která souzní s prvky programu Začít spolu. Děti 
se již seznámily s pravidly, která jsou důležitá pro práci 
v centrech aktivit, vyrobily si své kartičky a kalendář. 
Každé pondělí vyrážíme na lesní výpravy poznávat krás-
né okolí Hlásné Třebaně. Předškolní děti koncem září 
zahájily plavecký výcvik, na který jezdí každou středu 
společně s dětmi ze třídy Koťátka. S dětmi jsme se již 
přehoupli do podzimního tématu a uvidíme, jaké inspi-
race nám podzimní vítr přinese.

Nemá zelenou barvu, protože ji jako parazit k výživě 
fotosyntézou nepotřebuje, stejně tak nepotřebuje listy. 
V červnu a červenci vykvétá světlými, modrofialovými 
květy. Udává se, že roste pouze na lidmi zcela nedotče-
ných místech, které beze změny přetrvávají stovky let. 
I z toho plyne, jak je malá a na první pohled nenápadná 
stráňka u Rovin vlastně významná. Stovky let na ní 
člověk nijak nepůsobil! Tak snad jí to další stovky let 
vydrží. V každém případě já se k této lokalitě ještě 
vrátím v dalším článku, protože podmrvka a mordovka 
nejsou jediné rostlinné rarity, které zde lze uvidět.
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T E X T:   P Ř I P R AV I L A M I L O S L AVA S N O P E K A  PAV E L B U R DA
F O T O :  PAV E L B U R DA

Pavla Burdu asi není třeba dlouze představovat. Povoláním vědec, ve zbytku času táta 
od rodiny, dobrodruh, sportovec a horolezec. Pavel se na konci července vrátil z další 
úspěšné expedice na osmitisícovou horu Broad Peak (8 051 m) v pohoří Karakoram 
v Pákistánu. Výstup na vrchol této 12. nejvyšší hory světa byl pro Pavla již čtvrtým 
úspěšným osmitisícovým zářezem. Všichni, kdo jej známe, jsme mu fandili přes 
facebookovou stránku této expedice. Nyní nastal čas, aby Pavel sám povyprávěl našim 
čtenářům své dojmy před chystanou přednáškou v naší obci.

EXPEDICE BROAD PEAK BYLA ÚSPĚŠNÁ

Ahoj Pavle, již čtvrtá zlezená osmitisícovka, to už je opravdu 
úspěch! Kdy Tě napadlo, že znovu polezeš?

Vždy když se vrátím domů z expedice, tak si říkám, 
že už to asi bylo naposled. Ale tahle nálada mě vydrží 
maximálně pár týdnů. Takže přemýšlení o nějaké další 
výpravě je kontinuální proces. A asi není úplně v mých 
silách s tím zatím něco dělat. Z určitého úhlu pohledu je 
to prokletí, z určitého naopak požehnání. 

Kolik bylo v expedici členů? Sledovala jsem Vaši cestu až do kon-
ce a neuniklo mi, že s Vámi lezly i odvážně ženy! 

Letos nás bylo 9, lezly s námi i dvě ženy. Pavlína a její 
americká kamarádka Sarah. Obě spolu mají za sebou pře-
chody celého hřebenu Himaláje, Kordilier, na jaře před 
expedicí společně trénovaly 3 měsíce v peruánských An-
dách, kdy například během šesti dnů vystoupily na vrchol 
šesti šestitisícovek! Vzaly to celkem zodpovědně. Přesto 
byl nakonec Broad Peak pro ně příliš velké sousto.

Jaká byla samotná cesta do základního tábora? Obešlo se to 
bez potíží? 

Osmitisícovky v Karakoramu jsou velmi vzdáleny 
od civilizace. Z posledního místa, kam vás může dovézt 
džíp, je to ještě týden intenzivního trekování. 120 km 
tankodromem rozpraskaného ledovce. Šutry, led, šutry, 
led. Začnete v nadmořské výšce kolem 3 tisíc metrů nad 
mořem a základní tábor je zhruba o dva tisíce metrů výše. 

Takže je každý den větší a větší zima, déšť je nahrazen 
sněžením, únava se kumuluje. Pro řadu horalů je i samotný 
trek velkým očistcem a vy to máte jen jako cestu ke kopci, 
kde vás to hlavní teprve čeká. Ale během treku kolem sebe 
vidíte divoké šesti, sedmi a osmitisícové štíty, na kterých 
se psala posledních 70 let horolezecká historie. 

 
Jak jsi vnímal tuhle expedici, byla jiná než ty tři předešlé? V čem 
vidíš změnu?

Každá expedice je trochu jiná, ale nakonec všechny 
lze shrnout do slov jako utrpení, ctižádost, odhodlání. 
Po letech si vzpomeneš na kamarády, co to celé zažívali 
s tebou, ale velký rozdíl v lezení na ty šílené kopce není. 
Letos jsem to pro sebe okořenil tím, že jsem s sebou vzal 
dlouholetého kamaráda, který zas tak moc po horách 
neleze. Vynikající sportovec, ale horolezec pramálo. Přežil, 
zážitky má do konce života, takže dobrý. Ale pro můj pocit 
v některých svízelnějších pasážích kopce to nebylo úplně 
jednoduchý. Občas jsem trnul, zda se objeví. Přece jen si 
člověk na sebe bere část zodpovědnosti. Zvlášť když má 
kamarád doma 3 malé děti.

Jak dlouho Vám trval samotný výstup na vrchol hory ze zá-
kladního tábora? 

Tohle je vždy závislé na počasí. Karakoram letos po-
stihlo velmi špatné léto a dobrého počasí bylo pomálu. 
Týden sněží, pak padají laviny, jindy jste tak vyčerpaní, 
že se vám chce jen ležet a umřít. A po třech týdnech, kdy 
jste jakž takž aklimatizovaní a máte na kopci postavené 
výškové tábory, dostanete zprávu o počasí, že na jeden 
den se kolem vrcholu udělá okno hezkého počasí. A vy ho 
musíte trefit a být v ten moment připraven, aklimatizován, 
ve stanu v nejvyšším výškovém táboře. Jinak máte smůlu. 
Z devíti lidí v expedici k vrcholu v ten den „D“ nakonec 
vyrazilo ze stanu v 7 tisících metrech jen kvarteto. Vychá-
zeli jsme po jedné hodině v noci a na vrcholu jsme stáli 
zhruba za 12 hodin. Paralelně k našemu vrcholovému 
pokusu se odehrával velmi zajímavý příběh. Šlo s námi 
několik Poláků, ale jejich cílem nebyl vrchol. 

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ
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Chtěli odklidit z výstupové trasy tělo svého kamaráda 
Tomasze Kowalského, který zde zahynul při historicky 
prvním zimním úspěšném výstupu na Broad Peak v roce 
2013. Deset let zde zamrzal do ledu hned vedle hlavní vý-
stupové trasy k vrcholu. Odteď spí svůj věčný sen v ledové 
jeskyni mimo oči procházejících. 

Kolik Vás skutečně vylezlo na vrchol?
Dva. Já a kamarád Martin Ksandr. Společně jsme stáli 

na vrcholu již třetí osmitisícovky. Jsme si nějak souzeni, 
přestože ohledně aklimatizace, taktiky lezení a dalších 
klíčových věcí si vůbec nerozumíme. Už se tomu směje-
me, že se nemá cenu o věcech hádat, že stejně nakonec 
půjdeme ve finále k vrcholu spolu jen my dva.

 

Opět Tvoje cesta na vrchol byla bez kyslíkové podpory? 
Kdyby si český horolezec vzal s sebou láhev s kyslíkem, 

tak se mu doma všichni z horolezecké komunity nejspíše 
vysmějí. Lezení s kyslíkem čeští a českoslovenští horolezci 
opustili již v osmdesátých letech jako již překonanou věc. 
Paradoxně ale i dnes 95 % horolezců z celého světa na os-
mitisícovky leze s kyslíkem. To jen my, Poláci a pár dalších 
spíše jedinců z jiných zemí si tohle dobrovolně odpouštíme 
a rádi trpíme. Kyslík reálně srazí výšku hory asi o dva 
kilometry a hodnotu výstupu devalvuje ještě násobně více. 

Co se ti honilo hlavou, když jsi zamával českou vlajkou na vr-
cholu?

Já měl jen fotku rodiny, nemávám vlajkou. Ale chvilko-
vé bezvětří mi umožnilo pořídit si z vrcholu fotku do půl 
těla. Takže se mi v hlavě honila myšlenka o tom, že mi 
snad to péřové oblečení zatížené cepínem nesfoukne vítr. 
To by byl smutný konec jednoho krásného života. 

Cesta dolů bývá vždy náročnější, co tě překvapilo letos při 
sestupu?

Tohle je vždy otázka morálních sil. Fyzické už nejsou, 
musíte se nutit do každého kroku a neudělat chybu. Na vr-
cholu jsme se letos potkali 4 horolezci, dolů jde každý 
vlastním tempem, takže spoléháte jen a jen na sebe a jen 

občas někoho v dáli zahlédnete. Takže překvapení, byť 
milé, bylo, že na kopci skoro nikdo nebyl. Jaký kontrast 
se sousední osmitisícovkou K2, kde bylo snad 1 500 lidí. 

 
Návrat domů, podělíš se s námi o nějaké dojmy? 

Jelikož jsem celou cestu v letadle do Evropy prozvracel 
a domů přijel kvůli zpožděnému letu taxíkem v noci, tak 
to nebylo takové to klasické slzení na letišti. Ale i tak jsem 
si v noci vzal na hlavu čelovku a šel dát pusu spícím dětem 
a manželce. Jen náš pes a kočka si se mnou po návratu 
hned hráli.

Kolik lidí v České republice vystoupalo na Broad Peak? 
Teď už je nás 12. Horu vystoupala i jedna česká žena, 

Zuzana Hofmanová, ta se bohužel už nikdy nevrátila dolů.

Máš už v hlavě vylézt třeba K2, která je nedaleko Broad Peaku?
To bylo v plánu už teď. Bohužel kdysi bájná a mystická 

K2 je dnes horou poníženou a v určitém stylu i horolezecky 
bezcennou. Alespoň na té klasické výstupové cestě přes 
Abruzziho žebro. Tisícihlavý dav, převážně „pseudo ho-
rolezců“, na vypreparované cestě míří k vrcholu. Na čele 
pelotonu je stovka mega silných nepálských Šerpů, co si 
bohatá klientela dovezla s sebou. A když se vrátíte od-
počívat do základního tábora, tak vás oslní neony, jóga 
stany, slunečníky. Tak tohle sem nepatří. Ta hora je krásná, 
tohle si opravdu nezaslouží. Dva dny jsme s Martinem 
po sestupu z Broad Peaku dumali, zda nejít na K2. Síla by 
asi byla, byli jsme dobře aklimatizovaní, peníze na razít-
ko jsme také měli, počasí nebylo úplně tragické... ale ne.  
Za těchto podmínek ne.

Pavle již nyní jsou sousedé zvědaví na Tvé promítání a vyprá-
vění z expedice. Kdy se můžeme těšit? 

V polovině listopadu snad bude sestříhaný krátký do-
kument. Fotek mám tisíce a povídat snad také umím. Rád 
se s vámi podělím o tu nebetyčnou letní zasněženou dřinu.

Pavle, díky za Tvůj další horolezecký příběh z letošního 
léta a těším se na osobní setkání a povídání o Tvém úspěš-
ném výstupu se sousedy. Beseda se koná 23. listopadu 
od 18.30 hodin v místní hasičárně. Srdečně všechny zveme 
na Pavlovo vyprávění. 

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ
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SPOLKY A ORGANIZACE

ACF
T E X T:  L I DK A S L AV Í K L I M P O U C H O VÁ
F O T O : Č L E N O V É AC F

VÝLET DO LIPSKA
Poslední zářijový den pořádal ACF s agenturou MA-

TYLDA výlet do Lipska na veletrh volnočasových aktivit. 
Bylo skvělé, že autobus si nás vyzvedl přímo v Třebani 
u sokolovny a cestou nabral naše černošické členy a pak 
ještě Pražáky. Cesta do Lipska proběhla za výborné ná-
lady celkem rychle. V Lipsku nás přivítalo fantastické 
futuristické výstaviště a samozřejmě dav návštěvníků, 
který se záhy rozprostřel do několika hal. Na své si přišli 
milovníci modelů a nutno říci, že i dámy se nechaly 
unést a dlouho vydržely pozorovat mašinky v rozsáhlých 
dokonalých krajinkách, ale i výtvarně zaměření členové. 

U mnoha stánků bylo možné využít workshopů, což 
se nejvíce líbilo dětem. Vytvořily si tak obrázky z písku, 
nebo vlastní herní figurky. 

 Ostatně přehlídka deskových her byla opravdu veliká 
a zajímavá. Někteří z nás se ale nejdříve zajeli podívat 

do historického centra Lipska (vstupenka platila i na do-
pravu do města) a pak teprve podlehli zajímavostem 
veletrhu. Každou chvíli bylo možné zhlédnout show, ať 
už to byla letecká, průjezd kolony kamionů na dálkové 
ovládání anebo třeba fotbal hraný roboty. Vynikají-
cí podívanou byla závodní dráha terénních aut, která 
dosahovala rychlosti až 40 km/hod, a kde bylo možné 
si zazávodit. Nejmenší děti mohly zažít jízdu vláčkem 
po areálu taženou klasickým parním strojem. Krátce 
řečeno, zábavy bylo pro velké i malé. Pro kluky i holky, 
taťky i mamky. Každý si odvezl něco do své kutilské nebo 
výtvarné dílny. Ve finále jsme v celé skupině relaxovali 
u jezera, které v areálu vytvářelo příjemný prostor k od-
počinku po celodenním chození po výstavišti. Tento 
výlet se prostě opravdu povedl. 
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DIVADLO
Pokračujeme v nacvičování divadelní hry. 

Naše zkoušky hry INSTALACE se pomalu přesouvají 
do sokolovny, kde už zkoušíme s některými kulisami 
a rekvizitami. Režie se ujal Martin Slavík. Scénu nám 
vymýšlí Ivana Kanhäuserová, a jaké herecké talenty z řad 
sousedů a kamarádů uvidíte, to se nechte překvapit. 
Premiéru máme naplánovanou na leden 2024.

SPOLKY A ORGANIZACE

ČINNOST NAŠICH HASIČŮ
T E X T:  T O M Á Š S N O P E K 
F O T O :  A RC H I V J S DH H L Á S N Á T Ř E B A Ň 

Dne 3. 10. byli hasiči vysláni k hlášenému padlému 
stromu na komunikaci před obcí Mořina. Strom znemož-
ňoval průjezd jedním jízdním pruhem. Hasiči zlikvidovali 
strom za pomoci motorové pily.

Na konci měsíce září jednotka absolvovala 24 hodino-
vou stáž na stanici u profesionálních kolegů v Řevnicích. 
V průběhu dne se hasiči věnovali výcviku, který si pro nás 
přichystali profesionální kolegové. Zasahovali jsme také 
u dvou „ostrých“ událostí, požáru domu, ze kterého se na-
štěstí vyklubal jen planý poplach, a pak u dopravní nehody 
na dálnici u obce Řitka, kde jsme pomáhali s odstraněním 
následků nehody. Celá stáž byla velice vydařená a získali 
jsme mnoho cenných zkušeností.

Hned 6 . 10. hasiči cvičili znovu. Tentokrát se zúčast-
nili taktického cvičení v Litni, jehož námětem byl požár 
v budově místní základní školy. Naše jednotka dostala 
na starosti druhý požární úsek, kde společně s jednotkou 
hasičů ze Všeradic likvidovala požár ve 3. patře školy a rov-
něž připravila ochranný proud na ochranu okolních budov 
polygrafie. Zásah probíhal v dýchací technice.

Kontakty na hasiče Hlásná Třebaň
velitel jednotky: 774 550 317 
sdh-hlasna-treban@centrum.cz
Facebook Hasiči Hlásná Třebaň 
https://bit.ly/2V4wYTn
V případě ohrožení života, zdraví a majetku 
volejte 150. 
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SPORTOVNÍ OKÉNKO
T E X T:  M A RT I N S U C H Ý,  J A R M I L A V I N O PA L O VÁ 
F O T O :  Č R S M O Ř E V N I C E

FOTBAL ZADNÍ TŘEBAŇ

Po dlouhých letech bez fotbalové mládeže se kluci 
v zadnotřebaňském Ostrovanu rozhodli obnovit pří-
pravkovou kategorii. Tréninky se konají každé úterý od 
17 h na fotbalovém hřišti v Zadní Třebani. Pokud tedy 
i vy máte doma dítě, které touží prorazit ve fotbalovém 
prostředí, tak neváhejte a přijďte v úterý na fotbalové 
hřiště do Třebaně. Nabíráme ročníky 2014–2018. Zdraví 
vás kluci z Ostrovanu.

Pokud byste chtěli v listopadu vyrazit na fotbalový 
zápas v našem okolí:

So  4. 11. od 11.00 hodin   Karlštejn–Loděnice B

So  4. 11. od 14.00 hodin   Stašov–Zadní Třebaň 

So  11. 11. od 10.30 hodin   Karlštejn–Tetín

Ne 12. 11. od 13.30 hodin   ČL-U Beroun–Zadní Třebaň  

RYBÁŘSKÝ SVAZ

Informace pro členy ČRS MO Řevnice
 
Rádi bychom informovali všechny členy našeho ry-

bářského spolku, že od 4. 9. 2023 byla otevřena výdejna 
povolenek na nové adrese: Polní 450, Lety. Kancelář je 
v budově Elektromontáží.

 
Úřední hodiny zůstávají nezměněny:

Po 8.00 – 12.00
St 13.00 – 17.00
Čt 14.00 – 18.00
 

Další podrobnosti pro rok 2024 budou v novém info 
oběžníku.

  
Dále připomínáme, že povolenky za letošní rok je 

nutno odevzdat nejpozději do 15. 1. 2024 přímo v kance-
láři nebo vhozením do poštovní schránky, která je umís-
těna na vstupních vratech do areálu Elektromontáží.

Více informací naleznete na našich stránkách www.
rybarirevnice.cz. Vaše eventuální dotazy zodpovíme na 
telefonu 723 059 061 v úředních hodinách.
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KULTURA A VOLNÝ ČAS

T E X T:  L U C I E B AT Í KO VÁ
F O T O : A N E TA S O L DÁ N O VÁ ,  J A N A P E C H A RO VÁ

DIVADELNÍ ŘÍJEN

DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ „LOVCI BOBRŮ“ 

Jako vždy připadá na první den v měsíci říjnu Mezi-
národní den seniorů. K této příležitosti se KV Hlásná 
Třebaň  rozhodl dne 21. 10. 2023 uspořádat zájezd do 
divadla Studio dva, na představení s názvem LOVCI 
BOBRŮ.

Snad mohu mluvit za všechny účastníky zájezdu, 
že od začátku až do konce všechny bolelo břicho od 
smíchu. Divadelní hra Lovci bobrů (napsaná autorem 
Patrikem Hartlem) pojednává o dění kolem malého 
bufetu na břehu řeky Berounky, s lidmi, kteří touží po 
klidu, dokonalosti a výjimečnosti.

Bylo tedy jasné, že my Hlásnotřebaňáci jsme se smáli 
nejvíce z celého divadla, jelikož jsme si dokázali  živě 
spojit vtipné narážky na trať 171 Beroun–Praha s včas-
ným dojezdem, vztahy mezi sousedy nebo místními fot-
balovými kluby. Myslím si, že každý si v této výjimečné 
hře dokázal najít to své ze života u naší krásné Berounky

.
Herecké obsazení bylo také dokonalé, nejlepší, jaké 

jsme mohli mít. 

Jak sám auto píše: 
 Měl jsem chuť napsat hru 

o snění, kamarádství a jejich 
limitech. Komedii, ve které se 
k sobě přátelé, kteří se mají rádi, 
chovají jako hovada. Bavilo mě 
hrát si s prudce se měnícími 
emocionálními amplitudami 
a užívat si provokativní vyhro-
cenost situací. A taky určitou 
zjednodušující nablblost. Tato hra vznikla z upřímné touhy 
pobavit diváky.

Přiznávám inspiraci některými svými kamarády z dob, kdy 
jsem se jako náctiletý marně pokoušel zvětšit své tělo v posi-
lovně. A taky vzdávám hold Ivanu Mládkovi, jehož písničky 
mě vždycky bavily. Pokaždé mě při vymýšlení příběhů těší 
kombinovat zdánlivě neslučitelné komické a smutné situace. 
Tomu jsem neodolal ani tentokrát. Přál bych si, abyste se 
Lovcům bobrů smáli, i když vám občas bude některého z těch 
zoufalců od řeky Berounky líto. Užijte si to!

 Patrik Hartl

Doufám, že se KV podaří i na příští rok zajistit tak 
vtipné a uvolňující představení, jako tomu bylo letos.
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DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ  
„HURVÍNKŮV POPLETENÝ VÍKEND“

Aby žádná věková kategorie nepřišla o kulturní zá-
žitek, tak i pro naše nejmenší uspořádal kulturní výbor   
během poslední říjnové neděle zájezd do divadla Spejbla 
a Hurvínka.

V poledne přivedli rodiče své děti k autobusu, poslali 
pusu a hurá do divadla. Všichni se moc těšili, a když jsme 
viděli nápis, obrázky a venkovní figuríny Hurvínka a Spej-
bla, nálada byla ještě o to lepší.

Hned od prvních vykoulených oček Hurvínka až po 
závěrečná slova paní Kateřiny se celé divadlo smálo a smá-
lo. Děj vyprávěl o dvou ztracených medvídcích z místního 
cirkusu, kteří se zatoulali do chaloupky pana Spejbla. 
Navrácení za odměnu nebo z dobrého srdce naplnil celý 
děj Hurvínkova příběhu. Jak už tomu v pohádkách bývá, 
vše dobře dopadlo a medvídci našli zpět svou cirkuso-
vou rodinu. Hurvínek, Spejbl, Mánička i paní Kateřina si 
mohli říct, že opět udělali dobrý skutek, který jim jednou 
třeba někdo oplatí.

Aby těch zážitků nebylo málo, dostaly děti od kul-
turního výboru soutěžní úkol, a to do 14 dnů namalovat 
obrázek, který bude vystihovat, co nejvíce se jim na di-
vadélku líbilo. Pak stačí přinést na obecní úřad a těšit se 
na malou odměnu, a vybraný výherce dokonce na krásný 
dárek od Spejbla a Hurvínka.

 Vítězné dílo vám představíme v příštím vydání Zpra-
vodaje.

Ještě bych ráda za celý kulturní výbor poděkovala Klá-
ře Vejvodové, která s námi jela jako pedagogický dozor,  
a také všem dospělým, kteří nám s našimi nejmenšími 
pomohli.
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Vernisáž výstavy 

srdečně zve na

Drobné občerstvení zajištěno  
Výstava bude otevřena do neděle 5.11.2023  vždy od 10:00 -18:00 hod.

Těšit se můžete na unikátní díla inspirovaná tématem Berounky
ztvárněná nejen místními umělci, ale i nadšenci a dětmi.

Shlédnete obrazy, plastiky, fotografie, ale i malbu na hedvábí,
instalace a dočkáte se i překvapení.

3.11.2023 
v 18:00 hod.

Hlásná Třebaň
sokolovna
malý sál

 

KULTURA A VOLNÝ ČAS
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KULTURNÍ A JINÉ AKCE V OKOLÍ

5. 11. 2023
Srbsko 

Podzimní bazárek v Srbsku
Svařák, čaj, tvoření pro děti, oblečení, boty – podzim zima, hračky. Srbecká náves u Lípy 
od 12.00 hod. do soumraku. (V případě nepříznivého počasí kulturní dům Srbsko.)

10. 11. 2023
Karlštejn

Lampionový průvod v Karlštejně
Průvod začíná v 16.30 hod. u TJ Karlštejn, pokračuje směr Kaplička,  
kde se sejde s průvodem z Hlásné Třebaně. 

11. 11. 2023
Lety

Svatomartinské posvícení
Tradiční posvícení s doprovodným programem začíná na návsi od 10.30 hod.  
Info: www.obeclety.cz 

24. 11. 2023
Dobřichovice

Koncert Poutníci – blues a country band
Koncert ve velkém sále zámku Dobřichovice začíná od 19.30 hod.  
Vstupné, info na kulturním informačním centru.

26. 11. 2023
Dobřichovice

Filharmoniště Best of Bar
Koncert barokní hudby pro děti od 3 let. Začátek od 15.00 do 16.30 hod.
Předprodej přes Goout Filharmoniště a v Infocentru Dobřichovice.  
Rodič 210,- Kč a dítě 60,- Kč.

25. 11. 2023
Lety

Winter Trans Brdy
17. ročník tradičního MTB maratonu sledujte na:  
www.obeclety.cz nebo www.transbrdy.cz  

26. 11. 2023
Dobřichovice

Lucky Jam – jazz, swing, chanson
Koncert jazzu, swingu a chansonu začíná od 18.00 hod.  
Vstupné, info: kulturní centrum Dobřichovice.

Z P R AC O VA L A :  M I L O S L AVA S N O P E K 

KULTURA A VOLNÝ ČAS
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INZERCE

 
Ordinační hodiny srpen 2021 

Pokud je to možné, domluvte se prosím na návštěvě veterinární ordinace předem! 

Pondělí  2.8.  9-11 

Úterý   3.8.      15-17 

Středa   4.8.      17-21 

Čtvrtek  5.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

Pátek  6.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

 

Pondělí    9.8.  8-11 

Úterý   10.8.  9-11    14-17 

Středa   11.8.      17-21 

Čtvrtek  12.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

Pátek  13.8.  pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

 

Pondělí-pátek  16.8.-20.8.    dovolená 

 

Pondělí  23.8.  8-11 

Úterý  24.8.  9-11    14-17 

Středa   25.8.      17-21 

Čtvrtek  26.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

Pátek  27.8.     dovolená 

 

Pondělí  30.8.  8-11 

Úterý   31.8.      14-17 

 

Veterinární ordinace Hlásná Třebaň, Pod Svahem 500, 267 18 Hlásná Třebaň, tel. 736 189 882, 
povysilova@vaszverolekar.cz, online rezervace na www.vaszverolekar.cz. 

Ordinační hodiny listopad 2023

Veterinární ordinace Hlásná Třebaň, Pod Svahem 500, 267 18 Hlásná Třebaň,  
tel. 736 189 882, povysilova@vaszverolekar.cz, online rezervace na www.vaszverolekar.cz.

Pro konzultace a objednání jsme vám k dispozici každý všední den od 8 do 17 hod. 
a v ordinačních hodinách na telefonním čísle 736 189 882. V naléhavých případech 
možnost ošetření mimo ordinační hodiny.

  DOPOLEDNE ODPOLEDNE
Středa  1. 11. operace         14–17
Čtvrtek  2. 11. objednaní a akutní 17–21
Pátek   3. 11. objednaní a akutní objednaní a akutní
Pondělí  6. 11. objednaní a akutní 17–21
Úterý   7. 11. objednaní a akutní objednaní a akutní
Středa  8. 11. 9–12 14–16
Čtvrtek  9. 11. objednaní a akutní 17–21
Pátek 10. 11. objednaní a akutní objednaní a akutní 
Pondělí  13. 11. objednaní a akutní 17–21
Úterý  14. 11. objednaní a akutní objednaní a akutní 
Středa  15. 11. operace 14–17
Čtvrtek  16. 11. 9–13 objednaní a akutní 
Pátek 17. 11. zavřeno  zavřeno
Pondělí  20. 11. objednaní a akutní  17–21 
Úterý  21. 11. objednaní a akutní objednaní a akutní
Středa  22. 11. 9–12 14–17
Čtvrtek  23. 11. objednaní a akutní 17–21
Pátek 24. 11. objednaní a akutní objednaní a akutní
Pondělí  27. 11. objednaní a akutní 17–21
Úterý  28. 11. objednaní a akutní objednaní a akutní
Středa  29. 11. operace 14–17
Čtvrtek  30. 11. objednaní a akutní 17–21



Zpravodaj třebaňských a rovinských občanů a chatařů

Redakce a redakční rada: Hana Kornalská, Jana Pecharová, Jiří Krátký, Miloslava Snopek,  
Monika Staňková
Uzávěrka příspěvků je 15. den v předchozím měsíci 
Příspěvky, náměty a připomínky na zpravodaj@hlasnatreban.cz
Příspěvky nemusí vyjadřovat názor redakce. Redakce neodpovídá za obsah jednotlivých příspěvků 
a za stylistickou a gramatickou úpravu plakátů a inzerce.

Prodej: Hlásná Třebaň: Hlásná Třebaň: obecní úřad, prodejna COOP, restaurace Česká hospoda
Rovina: restaurace Chalupa, obchod Na Chviličku
Cena výtisku 5 Kč
Den vydání: první den v měsíci, ročník 35/ evidenční číslo přidělené MK ČR: E 10537

Vydavatel:  Obec Hlásná Třebaň, Karlštejnská 150, 267 18 Hlásná Třebaň
 IČ 00233234, číslo účtu: 0363870339/0800
 obec@hlasnatreban.cz, +420 311 681 101 
 Úřední deska: https://htreban.imunis.cz/edeska/
 Bezplatné SMS o dění v obci https://hlasnatreban.mobilnirozhlas.cz/
 S registrací vám rádi pomůžeme i na úřadě.

Sazba: Tomáš Rieger
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